



Månadsmöte 8/4 2024

Närvarande: Tim Friis, Melker Björk, Robin Nilsson, Martin Karmsten, Jack Lidén, Ville Svärd, Jonas Lidén, Anton Lindström, Flemming Östergaard, Stefan Jansson, Jonas Lindemann, Andreas Sjöoberg, Anders Olsson, Jacob Ljunggren och Jenny Svedung

1. Jonas Lidén berättar att Anderslöv tagit kontakt med fråga om att ha gemensam "breddträning". Vi känner att vi just nu inte får ihop det, varken med tränare eller "tid att fixa banan" med tanke på alla andra aktiviteter som löper under veckan.
2. Jonas Liden meddelar att som ett led av crosskoleutbytet med Ilstorp så har deras tränare fått 8 träningskort hos oss och vi får ge 8 av våra aktiva träningskort där. Förslagsvis de som kör för Serielaget.
3. Veinge MK har ställt frågan om att hyra/byta två dagar under sommaren. Vårt förslag tillbaka är att vi gärna byter 1 dag och de hyr 1 av dagarna. Inget svar ännu.
4. Hur är status på publikplatsen? Vi skulle behöva en arbetsdag för att dra i gång projektet, fixa några staket på banan, måla klubbstugan och fixa i ordning kiosken.
5. Status med nya traktorn: Vi jobbar på att få ordning på arbetsredskapen så de passar. När Andreas kommit i gång så är det kanske bra om fler lär sig köra den och kan fixa banan vid behov. Den gamla traktorn är såld och ute ur systemet nu.
6. Klubbadressen är nu flyttad till "vår egen" brevlåda, vi behöver fixa fler nycklar så fler kan tömma den.
7. Jonas Lindemann informerar att GoBraap senare i år kommer att lansera en ny version där det kommer finnas ett bokningssystem som vi kommer kunna använda till TA:bokningen. Tills vidare kör vi det dokumentet som ligger på hemsidan. **In och boka upp er!** Nytt just nu i appen är att man nu även kan betala med Swish.
8. Jonas Lindemann fixar GoBraap så rätt dagar är öppna: våra öppna träningar tisdagar och lördagar samt onsdagar för crosskolan. **Alla deltagare på crosskolan ska anmäla sig på GoBraap när de kör, gäller även dagarna på Ilstorp.**
9. Ska vi vara med på Nationaldagsfirandet 6/6 på Svaneholm? Vi beslöt att det är bra att vi syns där, **någon som känner att de kan ta det?** Hör av er i så fall! Flaggor och infopapper ska fixas.
10. Alla papper för DM är inskickade men de är inte godkända ännu.
11. Medlemsmötet går nu över till ett serielagsmöte och Jonas Lindemann och Jenny Svedung går över till Teamsmöte med GoBraap.

Vid tangentbordet  
Jenny Svedung